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 רוטוקול פ

 : ד"ר רויטל שורץ סבירסקי 

 .  3 לפתוח את ישיבת ועדת תחבורה ובטיחות בדרכים מספר ת ערב טוב מתכבד

 היערכות לקראת שנת הלימודיםהצגת  -שמחה ברמר  .1

 שמחה הציג את הערכות העירייה לפתיחת שנת הלימודים תשס"ע . 

 שמחה העביר מכתב לכל מנהלי בתי הספר ורכזי זה"ב לפי הוראות מנכ"ל הרלב"'ד.  

בקרית    יתקיים מפגש עם רכזות זה"ב אזורי בבית יד לבנים  16.9.2019  –בתאריך ה  

 שנת הלימודים נפתחה בצורה מסודרת ומוצלחת.   .ביאליק

 

 פניית החבר יוסי ברבי .2

מבקש תווי חניה לתושבי הרחוב בלבד   –   הסדר חנייה בשד' בן גוריון  2.1
 בעקבות מצוקת חנייה .  

 החלטה: 
 לא מאושר.

 

דפנה   2.2 ברחוב  האטה  דפנה    -   פסי  מפתחים   66באזור   אנשים 
 מהירויות אבקש להוסיף עוד פס האטה .  

 : ההחלט
 הבקשה תועבר לוועדת המשנה לתחבורה לבדיקה. 
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 שינוי הסדרי תחבורה ברחוב הנרקיסים  –דיון חוזר  .3

עומס תנועה, רחוב דו    .מר יוסי קרפלק הציג בפני הוועדה את טענות ועד רחוב הנרקיסים

 צר אשר אנשים נוסעים דרכו לחתוך פקקים, מצוקת חנייה.  סטרי 

 : החלטה
 לאחר הצבעה של חברי הוועדה

 : שלושה בעד השינוי
 : שאר חברי הועדהנגד השינוי

 אושר ברוב קולות להשאיר את המצב הקיים  

 

 מר נעם מסד ל ידיורה עדהצגת  תוכנית חניות לצד הג .4

הרחובות   בין  הגדורה  טיילת  לצד  חניות  לתוספת  ראשונית  תוכנית  הציג  העיר  מהנדס 

 . )תוכנית בניין עיר( ציפורי שפרעם ותבור. התוכנית הנ"ל מחייבת שינוי תב"ע

 : החלטה
 אישור להכנת תב"ע 

 

סביניה   .5 במרכז  חניה  פתרונות  ידיהצגת  חברה    על  זוהר 
 כלכלית  

 כלכלית הציג פתרונות חניה למרכז המסחרי סביניה.  הזוהר מהחברה 

 לדוגמת מכפילי חניה או מתקני קרוסלה.  



 בורה ובטיחות בדרכים תח פרוטוקול וועדת  
 , תשע"ט ג' אלול יום שלישי,  

 6 תומלל על ידי המרכז הישראלי לתמלול והקלטה  

קרוסלה שיכול לחסוך ולשפר את  פתרון    SMART PARKINGספק של חברת    על ידי הוצג  

 חניות לכל מקום חנייה הקיים כיום.    6 –כמות החניות עד כ  

החברה הכלכלית ממתינה    פתרונות אלו מתאימים גם למקומות אחרים ברחבי הרשות

לשלבם   הצורך  לאור  שהוצגו  החניה  פתרונות  בנושא  מרכז    בפרויקט להנחיה  שדרוג 

 מסחרי סביניה, שהמכרז אליו אמור להתפרסם בזמן הקרוב.

 

 פניות הציבור  .6

 . 7.7.2019 – המלצות ועדת המשנה לנכים מתאריך ה  6.1

 . 29.8.2019 –  המלצות ועדת המשנה לנכים מתאריך ה  6.2

 . 8.7.2019 –  המשנה לתחבורה מתאריך ההמלצות ועדת  6.3

 . 29.8.2019 –המשנה לתחבורה מתאריך ה  המלצות ועדת  6.4

 : החלטה
  .לאשר

 
 

  

 סבירסקי-ד"ר רויטל שורץ

 העיר   והמשנה לראשיו"ר הוועדה  
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 4 ........................................................................................ החלטה: לא מאושר. 

 4 .................................. החלטה: הבקשה תועבר לוועדת המשנה לתחבורה לבדיקה. 

ר הצבעה של חברי הוועדה בעד השינוי: שלושה  נגד השינוי: שאר חברי החלטה: לאח
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